
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 16 november 2010 
 
Verslag: 
 
Aanwezig: 
Wethouder J. Cardinaal (voorzitter), P. Dekker (secretaris), B. de Vos (marktmeester, 
tevens verslaglegging), mevrouw Kneepkens, mevrouw Mahu-de Ridder, de heren Mahu, 
Bex, Tromp, Smits, Hoens en Suters. 
Afwezig zonder kennisgeving de heer De Goeij namens de markt Stramproy. 
 
Mevrouw S. Blok??? , de nieuwe Centrum Manager is op uitnodiging van de voorzitter 
aanwezig als toehoorster.  
 
1. Opening. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 
 
2. Kennismakingsrondje. 
De aanwezigen stellen zich aan elkaar voor. 
 
3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
De marktmeester neemt aan de hand van de bijlage zijn mededelingen door. 
 

- Er wordt opgemerkt dat de heren Curfs en Van der Linden na hun vertrek van de 
markt nog geen attentie hebben ontvangen. De marktmeester zal dit verzorgen. 

- Er wordt gevraagd of er grondankers worden aangebracht voor de nieuwe plaats 
van Schaefer (ook Feijen en Hobo) in de Van Berlostraat.  
De heer Tromp vraagt wanneer er eindelijk grondankers komen op de Markt. De 
marktmeester stelt dat bij een windverwachting van 5 Bft of hoger betonblokken 
beschikbaar worden gesteld. De gemeente bekijkt intern hoe dit voor de Markt in 
de toekomst wordt geregeld. 

- De heer Mahu vraagt of, indien er zich een kandidaat meldt met bloembollen, er 
dan een plaats voor die koopman beschikbaar is. In dat geval zal naar een goede 
oplossing worden gezocht.  

- Ten aanzien van de voorziene markten op de vrijdagen 24 en 31 december wordt, 
gelet op de ervaringen met de laatste kermismarkt, gevraagd om een borgstelling 
van € 50,00 aan diegenen die zich daarvoor aanmelden. Dit wordt toegezegd. De 
marktmeester meldt nog dat de Nieuwe Markt op 24 december niet beschikbaar is 
i.v.m. de plaatsing van een wintercircus. De markt zal zich daarom die dag 
concentreren op de Markt, Meikoel, Van Berlostraat en Langstraat.  

- Er is inmiddels bekend geworden dat op de Markt een draaimolen en een 
wafelkraam komen te staan in het kader van “winter Weert”. 

- Marktactiviteiten op koopzondagen. De commissie vindt dat hier nog mee door 
moet worden gegaan.  De heer Suters merkt op dat de geplaatste kramen er niet 
uit zien als een markt. De opstelling is te verspreid en sommige winkels zouden 
nadeel ondervinden van de opstelling. Ook vindt hij dat de uitpak in enkele 
gevallen rommelig is. Hij vraagt om clustering van de kramen op de Nieuwe Markt 
of op de Markt. De marktmeester stelt dat de plaatsing van kooplieden op 
koopzonden niet bedoeld is als markt. Opgemerkt wordt dat de slechte opkomst 
op de meeste koopzondagen te maken had met het feit dat het juist op die dagen 
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vaak slecht weer was. Ten aanzien van de marktactiviteiten op koopzondagen zal 
integraal overleg plaatsvinden tussen de Centrum Manager, Centrum Weert 
Promotions en de marktmeester. 

- Na de verzending van de agenda voor deze vergadering is het nieuws gekomen 
dat de Koninklijke familie op Koninginnedag 2011 Weert zal bezoeken. 
De marktmeester stelt dat er geen sprake van kan zijn dat dan de weekmarkt in 
het centrum doorgaat. Ook de Oranjevrijmarkt kan niet in de binnenstad. Over dit 
onderwerp wordt nog doorgepraat en de uiteindelijke conclusie is dat de invulling 
van die dag nog in de steigers staat. Definitieve beslissingen worden later 
genomen. 
  

Er zijn geen ingekomen stukken die in deze vergadering besproken dienen te worden. 
 
 
 
4. Verslag van de vergadering van 9 februari 2010. 
Het verslag van de vergadering van 9 februari wordt zonder opmerking akkoord bevonden. 
 
5. Acties najaar,  
Toelichting door de heer Bex. 
 

- De markt zal rond het Huis van St. Nicolaas geen acties houden. Gebleken is dat in 
de voorgaande jaren onduidelijk was dat de cadeautjes van de markt afkomstig 
waren. Dit geld zal anders worden besteedt. 

- Rond de kerst zal door de markt muziek worden verzorgd, ook koek, 
chocolademelk, Glühwein en snert worden beschikbaar gesteld. 

- De voorjaarsactie bestaat naar alle waarschijnlijkheid uit het verloten van een 
aantal rondvluchten boven Weert. 

- De heer Bex vraagt of de gemeente kan bijdragen in het reclamefonds. De 
voorzitter zal nadenken over steun aan de markt. 

 
 
6. Ervaringen met het Standwerkersreglement. 
 
De heer Mahu uit net als in de vorige vergadering zijn ongenoegen ten aanzien van dit 
reglement. Hij vindt dit reglement fout, triest en een lachertje. Er is geen gebruik gemaakt 
van zijn kennis om tot een goed reglement te komen. 
Het schort volgens hem ook aan de handhaving van dit reglement. Hij geeft als voorbeeld 
het afwezig zijn van de kraam en de verkoop laten waarnemen door iemand anders. 
Het voeren van verschillende maten is niet toegestaan en toch heeft hij kooplieden gezien 
die in bijvoorbeeld schoenen, ondergoed en bermuda's verschillende maten voerden. 
De marktmeester bevestigt dat dit een paar maal is gebeurd. Hij stelt daarbij wel dat de 
twee kooplieden met schoenen en ondergoed uiteindelijk op reguliere plaatsen hebben 
gestaan. (als meeloper) Mahu doet nog de suggestie om een zin toe te voegen aan dit 
reglement met als inhoud dat diegene die mee wil loten voor een standwerkersplaats 
verklaart dat hij daadwerkelijk als standwerker zal optreden. 
(dit is niet nodig aangezien dit al is geregeld in de marktverordening) 
De voorzitter overweegt om eventueel het reglement te herzien; de heer Mahu in overleg 
met de heer W. Gootzen, beleidsmedewerker van afdeling. 
 
 
7. Vaste standplaats voor Van Wegberg/Kiggen 
 
De voorzitter stelt dit punt aan de orde in de wetenschap dat dit in een eerdere 
vergadering al is gebeurd. De voorzitter stelt vast dat hem het algemene belang van de 
markt en van de consument voor ogen staan. Er ontspint zich een langdurige en levendige 
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discussie over het al dan niet opheffen van de standwerkersplaats bij de ingang van het 
Muntcomplex. 
De voorzitter en de marktmeester zijn van mening dat de betreffende plaats feitelijk geen 
goede locatie voor standwerken is. Het publiek zou zich namelijk voor de ingang van het 
Muntcomplex kunnen verzamelen. Deze plaats behoort niet tot de top 3 van 
standwerkersplaatsen. Dit blijkt telkenmale bij de loting. De heer en mevrouw Mahu 
stellen echter dat je een standplaats niet zomaar kunt opheffen.  
Van gebrek aan standwerkersplaatsen is en Weert geen sprake. De marktmeester heeft 
altijd zodanig geopereerd dat iedereen die aan de loting deelnam ergens kon uitpakken. 
De voorzitter vraagt aan de heer Mahu of hij akkoord kan gaan als blijkt dat er als 
compensatie een 4e standwerkersplaats in de Langstraat kan worden aangewezen. Mahu 
zegt dat dit afhankelijk is waar deze plaats dan komt en wil er over nadenken.  
Hierna spitst de discussie zich toe op de invulling van plaats bij de Munt als deze wordt 
aangewezen als vaste standplaats. 
De heer Bex breekt een lans voor de kwaliteit van markt in zijn geheel. Hij vindt het van 
groot belang dat goede kooplieden of bijzondere handel voor de markt behouden blijven. 
Bex bevestigt de stelling van de marktmeester dat deze plaats weinig in trek is als 
standwerkersplaats. Hoens, Smits en Bex zijn er vóór dat de plaats aan Van Wegberg 
wordt toegewezen als vaste plaats. Tromp, de heer en mevrouw Mahu zijn tegen.  
Door de laatste drie wordt gesteld dat de invulling van de plaats dient te geschieden op 
basis van het anciënniteitprincipe. De marktmeester krijgt opdracht om schriftelijk te 
inventariseren welke kooplieden hiervoor interesse hebben. 
De voorzitter stelt nadrukkelijk dat het veranderen van de standwerkersplaats in een vaste 
standplaats niet naar een persoon is toe geredeneerd en dat er geen sprake van is dat hij 
een vies spelletje speelt. Wel is een persoonlijke vraag aan hem wel reden geweest om 
hierover na te denken en samen met de marktmeester een oplossing te vinden die gunstig 
is voor de markt en niemand benadeeld. 
De voorzitter heeft het belang van de gehele markt voor ogen. Dit hoeft een persoonlijk 
belang niet in de weg te staan.  
Tussen Tromp en de marktmeester bestaat verschil van mening of de afmeting van de 
plaats 8 meter (Tromp) of 6 meter (MM) front is. Dit wordt nagemeten. 
 
De commissie is in meerderheid van mening dat de uitpak van Van wegberg een aanwinst 
is voor de markt. Er wordt voorgesteld voorlopig te gedogen dat Van Wegberg meeloot. 
 
 
8. Evaluatie markt tijdens kermis. 
 
De heer Smits merkt op dat voor hem deze marktdag slecht is verlopen. Hij vindt dat hij 
door de opstelling helemaal achteraf stond en dat het publiek niet meer de moeite nam 
om de rij in te lopen. Tevens bleek dat een aantal kooplieden niet zijn komen opdagen. 
Daardoor stonden toch weer een paar plaatsen leeg. 
Hij vraagt om het stellen van een borg van € 50,00 de volgende keer weer te doen. 
De marktmeester zegt dit toe. De marktmeester wordt gevraagd met een nieuwe 
opstelling te komen. Hij heeft hiervoor wel een idee, zeker nu het aantal deelnemers is 
teruggelopen ontstaat misschien de mogelijkheid om de kruising naar de Nieuwe Markt 
niet meer in de verzette markt op te nemen. Een andere locatie in of dicht bij het centrum 
wordt niet mogelijk geacht. 
 
9. Markten op 24 en 31 december 
 
Op 24 en 31 december zal een markt worden gehouden. Het terrein Nieuwe Markt is door 
de plaatsing van het wintercircus niet beschikbaar. Blijven over de Meikoel, Van 
Berlostraat, kop van de Langstraat en de Markt. Alleen wanneer het echt niet anders kan 
wordt mogelijk een stuk van de Langstraat tussen de Maasstraat en de Van Berlostraat 
gebruikt. De commissie dringt aan op het stellen van een borg van € 50,00 aan de 
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kooplieden die toezeggen dat ze zullen komen. De marktmeester zegt dit toe. De 
marktmeester maakt de opstelling waarbij hij ervan uit gaat dat diegenen die op de te 
gebruiken terreinen hun vaste standplaats hebben deze plaats houden. De rest wordt 
ingepast. 
 
 
7. Rondvraag 
 
Dhr. Bex vraagt de mening van de secretaris n.a.v. de presentatie van de CVAH op 8 
november in Eindhoven. Hij vond de avond positief en heeft goed geluisterd. Jammer dat 
niet op alle vragen is ingegaan. Weert heeft nog geen plannen om met deze materie aan 
de slag te gaan. 
 
Dhr. ?? vraagt of er nog plannen zijn om in december 2011 nog activiteiten te houden 
zoals een ijsbaan of iets dergelijks. 
De voorzitter deelt mee dat hem nog geen plannen bekend zijn en dat het initiatief voor 
dergelijke activiteiten niet bij de gemeente ligt. 
 
De marktmeester vraagt of mevrouw Blok de volgende vergaderingen ook aanwezig zal 
zijn. De voorzitter bevestigt dit. 
 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de secretaris om 22.20 uur de vergadering.  
 
 
De volgende vergadering wordt in het 1e kwartaal van 2011 gehouden.                                            


